

第一部分：说明介绍的人和他/她的职业	
我的哥哥是一名厨师。 他爱烹饪，所以他选择这份职业。	My brother is a chef. He loves cooking, hence he chose this occupation
第二部分：工作时间	
他的工作时间是早上十点到下午三点，再从下午五点工作到晚上十点。 他一个星期工作六天，只在星期一休息。	His working hours are 10 am to 3 pm, followed by 5pm to 10pm. He works six days a week, Monday is his only rest day.
第三部分：工作内容（重点）	
他的工作是煮出顾客点的菜，和研究出新的菜。 他也负责教其他员工做菜。 他有空时会和顾客聊天，了解他们对食物的看法。 他也必须确保他的厨房干净卫生，所以他每天都得监督员工进行清理。	His job is to prepare food that his customers ordered, and to design new dishes. He also has to teach other workers to prepare food. When he has time, he will chitchat with his customers, to find out what they think about his food. He also has to ensure the cleanliness and hygiene of his kitchen, hence he would supervise his workers in the cleaning every day.

第四部分：工作的苦与乐

他觉得工作最困难的是应付不讲理的顾客。

有些顾客很挑剔，很难满足他们。

长时间的站立也让他觉得很累。

令他最有满足感的是顾客称赞他的食物美味可口。

He feels that facing unreasonable customers is the toughest part of his job. Some customers are very picky, it is hard to satisfy them.

Long hours of being on his feet also makes him feel very tired.

When his customers praise his food, he feels the greatest sense of satisfaction.

第五部分：对这份职业的看法

我觉得哥哥的工作不容易，时间很长，而且厨房非常热，据说这会对身体不好。

但是哥哥对烹饪充满热情，他也喜欢研究新的菜。

我从他身上学到了要努力工作，不怕辛苦。

我也学到了热爱自己的工作。

I feel that my brother's job is not easy, the hours are long, and the kitchen is very warm, I heard that it is not good for health.

However, my brother is passionate about cooking, and he likes to come up with new dishes.

I learnt that we have to work hard and not be afraid of hardships.

I also learnt that we ought to love our jobs.